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صفحه رئیس جهاد کشاورزی فارس؛ 

بر ضرورت اخذ شناسنامه سلامت برای محصولات باغی و زراعی تاکید کرد

اخذ  اهمیت  بیان  با  فارس  استان  کشاورزی  جهاد  سازمان  رئیس 
همکاری  ضرورت  بر  زراعی  و  باغی  محصولات  سلامت  شناسنامه 

تشکل های بخش کشاورزی در این زمینه تاکید کرد.
از روابط عمومی جهاد کشاورزی  به نقل  به گزارش روزنامه طلوع 
با بهره گیری از ظرفیت  استان فارس مجتبی دهقان پور گفت: باید 
تشکل ها و اتحادیه های بخش کشاورزی، تولیدکنندگان را نسبت به 

استانداردسازی محصولات کشاورزی ترغیب کنیم.
وی افزود: مروجین پهنه در تعامل با کشاورزان، آنها را با مزیت های 

شناسنامه دار کردن محصولات کشاورزی آشنا کنند.
زراعی  و  باغی  محصولات  شناسه  کد  صدور  مسئول،  مقام  این 
خاطر  اطمینان  موجب  را  صادرات  و  داخلی  بازار  در  عرضه  برای 

مصرف کنندگان نسبت به سلامت محصول عنوان کرد.

شهردار منطقه هفت شیراز از کلنگ زنی و افتتاح ۲۰ پروژه در ایام 
دهه فجر خبر داد و گفت: ۹ پروژه با اعتبار ۱۰۲ میلیارد تومان افتتاح 
و ۱۱ پروژه با اعتبار ۱۸۰ میلیارد تومان پروژه کلنگ زنی می شود.

سرویس خبری / خدیجه غضنفری: علی امینی در سلسله نشست های 
روایت امید در جمع خبرنگاران گفت: منطقه هفت شهرداری شیراز 
۱۵ محله دارد و ۲۰ درصد مساحت محدوده خدماتی در این منطقه 

قرار دارد.
شهردار منطقه هفت شیراز با اشاره به پروژه های قابل افتتاح و کلنگ 
زنی در ایام دهه فجر اضافه کرد: اعتبار اجرایی پروژه ها بالغ بر ۲۸۳ 

میلیارد تومان است.
پرداخت  فجر  دهه  ایام  در  افتتاح  قابل  پروژه های  تشریح  به  امینی 
خضر  دست  محله  آسفالت  معابر  زیر  و  بهسازی  کرد:  تصریح  و 
با اعتبار ۱۱ میلیارد تومان، تراش  در قالب پروژه محرومیت زدایی 
عملیات  تومان،  میلیارد   ۱۱.۵ هزینه  با  آسفالت  روکش  ترمیم  و 
لوله گذاری بتنی خیابان سهل آباد شرقی به طول ۲۶۰ متر و با اعتبار 
فوتبال،  زمین  شامل  که  ورزشی  زمین  اجرای  و  تومان  میلیارد   ۴
والیبال و تجهیزات ورزشی به متراژ دو هزار و ۸۰۰ مترمربع و با 
اعتبار ۸.۶ میلیارد تومان، لوله گذاری دفع آب های سطحی در سطح 
منطقه، پیاده رو و مسیر دوچرخه سواری در بلوار شهید استوار از جمله 

این پروژه ها است.
استوار  پروژه شهید  تشریح  به  منطقه هفت شیراز همچنین  شهردار 
پرداخت و افزود: طول این پروژه شش کیلومتر است که در چهار 
فاز از سال های گذشته عملیات اجرایی آن آغاز شده است و در ایام 

دهه فجر افتتاح و به بهره برداری می رسد.
امینی افزود: این پروژه در دو فاز یک و سه این توسط شهرداری 
منطقه هفت کلیه مراحل تملک، فضای سبز و ایجاد پیاده راه طراحی 
و اجرا شده است و در فاز دوم آن توسط سازمان عمران و شهرداری 

منطقه هفت اجرا شده است.
دوچرخه سواری  مسیر  شامل  پروژه  این  یک  فاز  کرد:  اضافه  وی 
و پیاده رو است که برابر با مساحتی به میزان ۱۱ هزار مترمربع را 

شامل می شود.
پروژه  این  اجرای  برای  کرد:  تاکید  شیراز  هفت  منطقه  شهردار 
شده  هزینه  تومان  میلیارد   ۲۰ تملک  و  احداث  هزینه  با  درمجموع 

است.
*تعریف پروژه ها در حوزه زیرساختی

منطقه  این  سطح  در  شده  تعریف  پروژه های  اغلب  افزود:  امینی 
پروژه های زیرساختی است.

ایام دهه فجر  اینکه کلنگ زنی پروژه های منطقه در  بیان  با  امینی 
در سطح متوسط، کوچک و بزرگ مقیاس است، ادامه داد: نگاه ما 
بتوان سرانه خدمات منطقه  تا  به این منطقه در سطح وسیع تر است 

را افزایش داد.

محلات  در  سطحی  آب های  دفع  بتنی  لوله گذاری  عملیات  اجرای 
و  سهل آباد  محله  دو  مناسب سازی  و  پیاده روسازی  منطقه،  مختلف 
احمدآباد با اعتبار ۳۲ میلیارد تومان، احداث بوستان، اجرای عملیات 
بلوار  همچون  برخوردار  کم  محلات  و  معابر  زیرسازی  و  آسفالت 
اتحاد، محله صغاد و سهل آباد از جمله پروژه های قابل کلنگ زنی در 

منطقه هفت بود که شهردار این منطقه به آنها اشاره کرد.
*احداث یک پایگاه چند منظوره بحران در منطقه هفت

چند  پایگاه  یک  احداث  از  همچنین  شیراز  هفت  منطقه  شهردار 

و  وسعت  دلیل  به  افزود:  و  داد  خبر  منطقه  این  در  بحران  منظوره 
تراکم جمعیتی که این منطقه دارد و در صورت وقوع بحران باید 
سطح  در  تا  شدیم  آن  بر  باشیم،  منطقه  این  شهروندان  پاسخگوی 
منطقه یک انبار و پایگاه چند منظوره بحران احداث شود که عملیات 
کلنگ زنی این پایگاه چند منظوره در ایام دهه فجر برگزار می شود.

* تعداد 120 پروژه در سطح شهرداری منطقه هفت در حال اجرا 
است

شهرداری  هفت  منطقه  در  شیراز  شهر  اسلامی  شورا  ناظر  و  عضو 

شیراز نیز گفت: شهرداری شیراز برنامه وسیعی از افتتاح و کلنگ 
زنی پروژه ها در مناطق مختلف شهر تدارک دیده است که بخشی از 

این پروژه ها در سطح شهرداری منطقه هفت قرار دارد.
شیراز   7 منطقه  شهرداری  سطح  در  داشت:  بیان  صفایی  محمود 
پروژه های بسیار خوبی در زمینه های عمرانی، راهسازی، دفع آبهای 

سطحی، امور رفاهی و ورزشی را تعریف و درحال اجرا داریم.
شهرداری  هفت  منطقه  در  شیراز  شهر  اسلامی  شورا  ناظر  و  عضو 
امروزه  افزود:  شیراز  شهرداری  پروژه های  تعدد  به  اشاره  با  شیراز 
در سراسر سطح شیراز تمام پروژه ها فعال است و تمام سطح شیراز 
را پوشش می دهد که نشان دهنده تلاش ما در جهت توزیع عادلانه 

پروژه ها و اجرای عدالت بوده است.
صفایی گفت: در هیچ دوره شهرداری، این تعداد پروژه چه ازلحاظ 
تعداد و چه از نظر بودجه و رقم ریالی سابقه نداشته است و به نوعی 

موفق به رکورد زنی در عمران هستیم.
با  کرد:  اظهار  شیراز   7 منطقه  شهرداری  در  شورا  ناظر  عضو 
برنامه ریزی منسجم و دقیق موفق شدیم بودجه شهرداری شیراز را از 
۶ هزار میلیارد تومان به بیش از ۲۳ هزار میلیارد تومان ارتقای دهیم 

که بیش از ۹۰ درصد آن در بخش عمران هزینه شده است.
صفایی با اشاره به اینکه تعداد ۱۲۰ پروژه در سطح شهرداری منطقه 
بیشتری  تعداد  نیز  آینده  است، گفت: در سال  اجرا  هفت در حال 

پروژه را تعریف و اجرا خواهیم کرد.
شیراز  شهرداری  به  روستا  هفت  الحاق  مشکلات  به  اینکه  بیان  او 
اظهار کرد: هفت روستای الحاقی به شهرداری شیراز از کوچکترین 
هم  آسفالت  کوچه  یک  حتی  و  نبودند  برخوردار  شهری  خدمات 
نداشتند اما امروز از سطح خدماتی رسانی به مانند دیگر مناطق شهر 

بهره می برند.
کرد:  اظهار  سخنانی  در  شیراز  شهر  اسلامی  شورای  ناظر  و  عضو 
بودجه سال جاری منطقه هفت در حوزه های مختلف تعریف و در 
بیشتری  اعتبار  بدین شکل  نیز  آینده  سال  برای  و  است  اجرا  حال 

تخصیص خواهد یافت.
وی افزود: منطقه هفت دریک مقطع زمانی اغلب نقاط آن روستایی 
بود که به شهر شیراز ملحق شدند و نقاطی بود که از ابتدایی ترین 

خدمات شهری بهره مند نبودند.
عضو و ناظر شورای اسلامی شهر شیراز در منطقه هفت شهرداری 
شیراز اظهار امیدواری کرد:در حوزه ساخت آپارتمان های مسکونی 
تسهیلات بسیار زیادی از شورای اسلامی شهر شیراز تصویب و از 

سوی شهرداری اجرایی شده است.
عضو و ناظر شورای اسلامی شهر شیراز در منطقه هفت شهرداری 
شیراز تصریح نشان کرد: با توجه به عوارض ناچیزی که سطح منطقه 
هفت دارد نسبت به سایر مناطق، بسیار کاهش داده شده است که 

مردم نسبت به نوسازی و انبوه سازی ملک خود ترغیب شوند.

شهردار منطقه هفت شیراز خبر داد؛

ناظر شورا در منطقه هفت شهرداری شیراز:

رئیس سازمان سرمایه گذاری و مشارکت های مردمی شهرداری 

شیراز خبر داد؛

پروژه احداث شهربازی بوستان جنت 
منطقه چهار شیراز در مرحله 

انعقاد قرارداد
با  فارس  استان  کشاورزی  و  معادن  صنایع،  بازرگانی،  اتاق  رئیس 
افزوده در  افزایش یک درصدی مالیات بر ارزش  اشاره به تصویب 
اقدام به شدت  با این  کمیسیون تلفیق مجلس شورای اسلامی گفت: 
مخالف هستیم و نسبت به این مصوبه اعتراض داریم و در این زمینه 
از نمایندگان فارس در مجلس برای رساندن صدا و مددخواهی بخش 

خصوصی یاری می طلبیم.
بازرگانی،  اتاق  روابط عمومی  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  به گزارش   
صنایع، معادن و کشاورزی استان فارس محمدصادق حمیدیان افزود: 
در کمیسیون تلفیق افزایش یک درصدی مالیات بر ارزش افزوده به 
تصویب رسیده و این مصوبه زودی در صحن مجلس مطرح خواهد شد 
که برای بررسی همه جوانب آن پیشنهاد حذف بند )س( تبصره )۶(، 

قانون بودجه سال ۱۴۰۳ را ارائه کردیم.
وی افزود: بند )س( تبصره ۶ حاوی این نکته است که در سال ۱۴۰۳ 
نرخ مالیات بر ارزش افزوده موضوع ماده )7( قانون مالیات بر ارزش 
افزوده مصوب ۱۴۰۰ به میزان یک واحد درصد )۱٪( افزایش یابد که 
منابع حاصل از این موضوع، جهت تأمین اعتبار متناسب سازی حقوق 
بازنشستگان لشگری و کشوری و والدین معظم شهدا در سقف منابع 

حاصل از این بند انجام می شود.
قانونی  بند  این  مهم  نکات  تفصیلی در خصوص  توضیح  با  حمیدیان 
به وجود پدیده رکود تورمی در اقتصاد ایران و کاهش قدرت خرید 
خانوار اشاره کرد و گفت: با توجه به این شرایط افزایش نرخ مالیات 

بر ارزش افزوده منطقی به نظر نمی رسد.
رئیس اتاق بازرگانی فارس اضافه کرد: همچنین به نظر می رسد هدف 

اصلی این بند، افزایش درآمدهای مالیاتی دولت از طریق بالا بردن 
نرخ مالیات بر ارزش افزوده است که بخش خصوصی با دلایل متقن 

با آن مخالفت می کند.

مالیاتی  بار  و  بوده  تنازلی  ماهیتاً  ارزش افزوده  بر  مالیات  وی گفت: 
تحمیل  پایین  درآمدی  دهک های  و  آسیب پذیر  طبقات  به  بالاتر 
معاف  فقیر  خانوارهای  هزینه  سبد  از  بخشی  ادعا که  این  و  می کند 

از مالیات است و فشاری متوجه آن ها نمی شود، کاملًا اشتباه است.
حمیدیان افزایش نرخ مالیات بر ارزش افزوده را تشدید کننده شرایط 
رکود تورمی خواند و گفت: هم اکنون سهم مالیات بر ارزش افزوده و 
واردات در ایران در حدود ۵۵ درصد است در حالی که در کشورهای 
OECD )سازمان همکاری اقتصادی و توسعه( حدود ۴۶ درصد و در 

کره جنوبی ۴۴ درصد است. کشورهای پیشرفته دنیا به خوبی می دانند 
که اهداف توزیع عادلانه درآمد چقدر حائز اهمیت است که تمرکز 
وصول  بر  بیشتری  تمرکز  و  غیرمستقیم  مالیات های  روی  کمتری 

مالیات های مستقیم دارند.
قانون  از  اصلی  فلسفه  و  اهداف  ظاهراً  اینکه  بر  تاکید  با  حمیدیان 
مالیات بر ارزش افزوده به دست فراموشی سپرده شده است افزود: در 
زمان تصویب این قانون قرار بود یک مالیات اندک ۳ درصدی برقرار 
شود تا دولت از طریق شفاف سازی زنجیره های تولید، مالیات به حق و 

عادلانه ای را بتواند در حوزه مالیات بر درآمد، وصول کند.
است که یک  این در حالی  بیان کرد:  فارس  بازرگانی  اتاق  رئیس 
دولت شد که  عاید  مالیات  این  اعمال  از  بدون زحمت پس  درآمد 
باعث افزایش آن به ۹ درصد شد که هر چند درآمدهای اسمی دولت 
به دلیل تورم های ۵۰ درصدی و افزایش نرخ مالیات، بالاتر رفت اما 
دستاورد آن، بعضاً ظهور شرکت های صوری و کاغذی، کدفروشی، 
بخش  از  تولیدکننده ها  مهاجرت  و  مالیاتی  بیشتر  اجتناب  و  تقلب 

رسمی به بخش غیررسمی بود.
وی با بیان اینکه به فراموشی سپردن منطق صحیح اعمال مالیات بر 
فعالان  اعتراض  داریم  انتظار  داد:  ادامه  نیست،  ارزش افزوده، صحیح 
بخش خصوصی استان و کشور نسبت به این موضوع مدنظر نمایندگان 

مجلس و تصمیم گیران قرار گیرد.

رویداد ادبی »آیینه ها«؛ به آشنایی با مولانا 
محمد طالب جاجرمی پرداخت

 
  

 

 

 

 
 

 

 

 

 
 

 

 
 

   

 
 

    

 

 
  

 
 

 

   
 

 

    
 

 
  

 
 

  
  

 

 

 

 5873 - 8002

0101455837001071 - 32344771
071 - 32344772

071 - 42229246

ISSN : 5873 - 8002

خبـر


